

Date: 30/12/2021

التاريخ : 2021 /12 /30

To: Boursa Kuwait Co.
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد.

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع :إفصاح عن معلومات جوهرية

Refer to the above mentioned subject, and to the requirements of the module Ten of the Executive Bylaws of law regarding establishment of Capital Market Authority related to the disclosure of Material Information, Disclosure form of Material Information is attached.

بالإشارة للموضوع أعلاه ، واستنادا إلى أحكام الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية لقانون هيئة أسواق المال بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية ، مرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.



Mohammad Khashab
Secretary of BOD

محمد خشاب
أمين سر مجلس الإدارة

Attached: Disclosure of Material Information form

مرفق: نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية



AL-MADINA FOR FINANCE AND INVESTMENT.

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure form of Material Information

2021 / 12 / 30		Date التاريخ
Al-Madina for Finance & Investment Co.	شركة المدينة للتمويل والاستثمار	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>A subsidiary company owned by Al-Madina Finance and Investment Company has sold two shares of its subsidiary (Energy International Company for the sale & purchase of bonds and stocks - WLL), which represents 2% of its capital at a value of KD 117 thousand.</p>	<p>قامت شركة تابعة مملوكة لشركة المدينة للتمويل والاستثمار ببيع حصتين من شركتها التابعة (شركة إنرجي انترناشيونال لبيع وشراء السندات والأسهم - ذ.م.م.) والتي تمثل 2% من رأس مالها بقيمة 117 ألف دينار كويتي .</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
<ul style="list-style-type: none"> The investment in Energy International Company for the sale and purchase of bonds and stocks will be reclassified to investment in associate. Realized gain from the sale amounting to KD 1.3 thousand. <p>Note that the financial impact is subject to review and audit.</p>	<ul style="list-style-type: none"> سيتم إعادة تصنيف الاستثمار في شركة إنرجي انترناشيونال لبيع وشراء السندات والأسهم ليصبح استثمار في شركة زميلة. ربح محقق من عملية البيع بمبلغ 1.3 ألف دينار كويتي. <p>علمًا بأن الأثر المالي خاضع للمراجعة والتدقيق.</p>	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



Handwritten signature in blue ink.

Mohammad Khashab
Secretary of BOD

محمد خشاب
أمين سر مجلس الإدارة